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§ 8 
Försöksverksamhet med bidrag till föreningar   

 

Beslut  

1. Stadsdelsnämnden godkänner redovisade riktlinjer för försöksverksamhet  

med bidrag till föreningar. 

 

2. Stadsdelsnämnden godkänner föreslagen delegation i enlighet med vad  

som redovisas i ärendet. 

 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd har budgeterat 1,0 mnkr för försöksverksamhet 

med bidrag till föreningar. Förvaltningen föreslår att försöksverksamheten startar 

den 1 oktober 2016 och bedrivs t.o.m. första kvartalet 2017. Stadsdelsförvalt-

ningen återkommer vid 2017 års budgetering av demokrati- och utvecklingsmedel 

med förslag om lämpligt belopp för den fortsatta försöksverksamheten.  
 
I detta ärende föreslår förvaltningen riktlinjer för bidragsgivningen. Vidare föreslår  

förvaltningen att nämnden delegerar till förvaltningen att bevilja bidragsbelopp 

om högst 50 000 kr. 
 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 september 2016.    

Dnr 5.4.-488-2016.   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) lade fram ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med detta.     

 

Beslutsgång  
Ordföranden Mia Päärni (S) ställde de båda förslagen mot varandra och fann att 

nämnden beslutat i enlighet med förvaltningens förslag.   

 

Reservation   
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) reserverade sig mot nämndens beslut 

till förmån för eget förslag enligt följande:   

 

1. Nämnden avslår förvaltningens förslag till beslut.  

2. Nämnden anför därutöver följande:   

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

22 september 2016 
 

Sida 15 

 

 

  

Först och främst ställer vi oss kritiska till demokrati- och utvecklingsmedlens  

existerande överhuvudtaget. Vidare anser vi inte att förvaltningen ska delegera  

bidragsgivningen då processen bör omgärdas av så mycket transparens och  

öppenhet som möjligt.  Och avslutningsvis tycker vi att den referensgrupp  

förvaltningen ska använda sig av har tillsatts på ett mycket märkligt sätt – och  

kan på intet sätt ses som ett tvärsnitt av Rinkeby-Kistas unga befolkning. 

 

 

 

  


